

## Mox CashBack table

This table sets out details of the CashBack offers currently available for spending with your Mox Card, including:

- (a) the CashBack Rates that apply to eligible transactions on your Mox Card: (i) from your Mox Account; and (ii) with Mox Credit;
- (b) our selected CashBack Merchants (and any specific CashBack Rates applicable to each CashBack Merchants); and
- (c) the applicable Caps on CashBack payments, and the time period during which the CashBack offers and Caps apply.

Please review this table together with [“clause 8” of Part B of Schedule 1 \(Terms and conditions for accounts and card management\) to the General Terms and Conditions](#) (“**General Terms and Conditions**”). Your entitlement to CashBack is governed by this table, our General Terms and Conditions, our [Mox Disclaimer](#) and any additional terms specified in the Mox app or on our website. This table replaces any previous tables or information we have published in respect of any CashBack offers from Mox.

We have absolute discretion to change the information in this table from time to time without giving you prior notice, and specify, change, modify, suspend, terminate or make any decision in connection with any CashBack offer at any time without giving you prior notice.

Mox Card transaction type	CashBack Rate	CashBack Merchants*	CashBack offer period	Cap
Mox Card spending from your Mox Account	0.5%	Any eligible transaction**.	From 1 June 2021.	Unlimited.
Mox Credit	1%	Any eligible transaction**.	From 4 May 2021.	Unlimited.
	3%***	<b>Connectivity and Utility</b> 1O1O Club Sim csl. HKT HKT eye HKT Home Phone HKT Smart Living IDD0060  <b>Digital Lifestyle</b> Apple Services <sup>2</sup>	1 Aug 2023 – 31 Oct 2023 (both dates inclusive)	HKD450.

	<p>Club Shopping  Google Play<sup>2</sup>  HKTaxi<sup>1</sup>  KKBOX<sup>2</sup>  Microsoft Authorized Store<sup>1,2</sup>  MOOV  NETVIGATOR  Now E  Now TV  Samsung Online Shop<sup>1,2</sup>  The Club  Viu<sup>1</sup></p> <p><b>Food and Drinks</b>  Deliveroo<sup>1,3</sup></p> <p><b>Lifestyle</b>  FARFETCH<sup>1,2</sup>  HKTVMall<sup>1</sup>  Lane Crawford<sup>1</sup>  NIKE.COM.HK<sup>1</sup>  NIKE Direct Stores<sup>1,4</sup>  YOHO<sup>1</sup>  ZALORA<sup>1</sup></p> <p><b>Travel</b>  Club Travel<sup>3</sup>  Trip.com<sup>1,3</sup></p>		
--	--	--	--

\* We may add or remove merchants from the list of CashBack Merchants from time to time.

\*\* See 8.5 of Part B of Schedule 1 ([Terms and Conditions for Accounts and Card Management](#)) to the General Terms and Conditions for details on what transactions and merchants are eligible and ineligible for CashBack.

\*\*\* All transactions made with 0% Merchant Split Purchase, whether made at CashBack Merchants or non-CashBack Merchants, are only eligible for 1% (as the case may be) unlimited CashBack.

<sup>1</sup> CashBack offer only applies to this CashBack Merchant's Hong Kong outlet(s), website(s) and/or mobile application(s).

<sup>2</sup> CashBack offer only applies to Hong Kong accounts on this CashBack Merchant's platform(s).

<sup>3</sup> CashBack offer only applies if the full payment (or full installment, as the case may be) is made on this CashBack Merchant's website(s) and/or mobile application(s). Payments with your Mox Card directly at the business (for example, at the hotel or restaurant) or purchases of exactly the same product (including the brand) offered by this CashBack Merchant through a different merchant will not be eligible for the CashBack offer.

<sup>4</sup> CashBack offer only applies to selected Hong Kong NIKE Direct Stores (as listed below) and the official online store at [www.nike.com.hk](http://www.nike.com.hk).

Eligible NIKE Direct Store addresses include:

- (a) **NIKE KICKS LOUNGE** Shop 3237, Level 3, Gateway Arcade, Harbour City, Tsim Sha Tsui, Kowloon;
- (b) **NIKE LAB PS7** 7 Pak Sha Road, Causeway Bay, Hong Kong;
- (c) **NIKE CITYGATE** Unit G01C & Unit 101F, Citygate Outlets, 20 Tat Tung Road, Tung Chung, New Territories;
- (d) **NIKE TSUEN WAN** Shop G25&G26, 328 Plaza, 328 Sha Tsui Road, Tsuen Wan, New Territories;
- (e) **NIKE SHING TAI ROAD** Units 105A - 109 Paradise Mall, 100 Shing Tai Road, Chai Wan, Hong Kong; and
- (f) **NIKE TO KWA WAN** Shop B-E, G/F My Place, 123 Pak Tai Street, To Kwa Wan, Kowloon.

If there is any inconsistency or conflict between the English and Chinese version, the English version shall prevail.

Last updated: 1 August 2023

## Mox CashBack 列表

本列表載列您的 Mox 卡消費目前可適用的 CashBack 優惠詳情，包括：

- (a) 您以 Mox 卡（使用 Mox 戶口）和 Mox Credit 進行合資格交易所適用的 CashBack 比率；
- (b) 我們選定的 CashBack 商戶（及各商戶適用的特定 CashBack 比率）；及
- (c) CashBack 付款的適用上限，以及 CashBack 優惠及上限適用的時間段。

本列表應連同[一般條款及細則附表 1（戶口及卡管理條款及細則）的 B 部「第 8 條」（一般條款及細則）](#)一併閱讀。您的 CashBack 權利受本列表、[一般條款及細則](#)、[Mox 免責聲明](#)約束以及任在 Mox 應用程式及/或我們的網站的何特別或額外條款。本列表取代我們之前發佈任何與 Mox CashBack 優惠有關的列表或資料。

在無需另行通知的情況下，我們可不時更改本列表中的資料，亦可隨時全權指定、更改、修改、暫停或終止任何 CashBack 優惠或作出任何與 CashBack 優惠有關的決定。

Mox 卡交易類別	CashBack 比率	Cashback 商戶*	CashBack 適用期間	上限
Mox 卡消費（使用您的 Mox 戶口）	0.5%	任何合資格交易。 **	自 2021 年 6 月 1 日起。	無上限。
Mox Credit	1%	任何合資格交易。 **	自 2021 年 5 月 4 日起。	無上限。
	3% ***	通訊 1010 Club Sim csl. 香港電訊 HKT eye HKT 家居電話 HKT Smart Living IDD0060  數碼生活 Apple Services <sup>2</sup> Club Shopping Google Play <sup>2</sup> HKTaxi <sup>1</sup>	2023 年 8 月 1 日至 2023 年 10 月 31 日 (包含首尾兩日)。	450 港元。

	<p>KKBOX<sup>2</sup>  Microsoft 特約網上商店 <sup>1,2</sup>  MOOV  網上行  Now E  Now TV  Samsung 網上商店 <sup>1,2</sup>  The Club  Viu<sup>1</sup></p> <p><b>飲食</b>  戶戶送 Deliveroo<sup>1,3</sup></p> <p><b>生活時尚</b>  FARFETCH<sup>1,2</sup>  HKTMall<sup>1</sup>  連卡佛 <sup>1</sup>  NIKE 直營店 <sup>1,4</sup>  NIKE.COM.HK<sup>1</sup>  友和 YOHO<sup>1</sup>  ZALORA<sup>1</sup></p> <p><b>旅遊</b>  Club Travel<sup>3</sup>  Trip.com<sup>1,3</sup></p>		
--	--	--	--

\* 我們可不時增減 CashBack 商戶名單中的商戶。

\*\* 有關合資格及不合資格享有 CashBack 的交易及商戶的詳情，請參閱一般條款及細則附表 1 的 B 部第 8.5 條。

\*\*\* 所有使用商戶 0 息分期的交易（不論在 CashBack 商戶或非 CashBack 商戶消費）只能享用 1%無上限 CashBack。

<sup>1</sup> CashBack 優惠僅適用於該 CashBack 商戶的香港門店、網站及／或流動應用程式。

<sup>2</sup> CashBack 優惠僅適用於該 CashBack 商戶平台上的香港賬戶。

<sup>3</sup> CashBack 優惠僅適用於該 CashBack 商戶的網站及／或流動應用程式上全額付款（或就特定情況，全額支付分期金額）的情況。直接使用您的 Mox Card 當面付款（例如直接在酒店、餐廳）或於其他商戶購買該 CashBack 商戶所提供的相同的產品（包括品牌）將不合資格享有該 CashBack 優惠。

<sup>4</sup> CashBack 優惠僅適用於指定的香港 NIKE 直營店（列表如下）及香港官方網上商店([www.nike.com.hk](http://www.nike.com.hk))。

適用的 NIKE 直營店地址包括：

- (a) **海港城 NIKE KICKS LOUNGE:** 九龍尖沙咀海港城港威商場 3 樓 3237 號舖;
- (b) **NIKE LAB PS7:** 香港銅鑼灣白沙道 7 號地下;
- (c) **東薈城 NIKE CITYGATE:** 新界東涌達東路 20 號東薈城名店倉地下 G01C 舖及一樓 101F 號舖;
- (d) **荃灣 NIKE TSUEN WAN:** 荃灣沙咀道 328 號 328 廣場地下 G25&G26 號舖
- (e) **杏花村盛泰道 NIKE SHING TAI ROAD:** 香港柴灣盛泰道 100 號杏花新城 105A-109 號舖;及
- (f) **土瓜灣 NIKE TO KWA WAN:** 九龍土瓜灣北帝街 123 號喜點地下 B 至 E 舖。

如中文譯本與英文有異，概以英文本為準。

最近更新日期：2023 年 8 月 1 日。